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 کانون مهدویت شهر مهدوی برگزار می کند

 هشتمین مسابقه بزرگ مهدوی

 ) در سطح کل کشور (
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 کلیپ اول معارف مهدویت

 باقی حجت الاسلام علی محمد

شهید از  70به ما گفتند منتظر امام باشید . در روایتی نقل شده کسانی که منتظر امام زمان ) عج( هستند اجر 

شهدای جنگ بدر شهدای بسیار والا مقامی بودند بعد از جنگ بدر هر را خواهند داشت . و اُحد شهدای بدر 

کس می خواست به خودش و پدرانش افتخار کند ، می گفت : پدر یا پدر بزرگ من کسی بود که در جنگ 

 بدر شرکت کرده بود . جنگ بدر جنگ سرنوشت سازی بود در تاریخ اسلام ... انتظار فایده اش همین است .

کسی  نتظر امام باش ، اگر منتظر امام باشیم مثل کسی هستیم که در خیمه ی او بوده است ، مثلبه ما گفتند م

محبوبترین اعمال  «احب الاعمال عند الله عزوجل انتظار الفرج » هادت رسیده است است که در رکاب پیغمبر به ش

 در نز خداوند متعال انتظار فرج است .

متی انتظار الفرج » 
ُ
عالیترین جهاد امت من انتظار فرج است . خیلی سفارش شده است که ما منتظر  «افضلُ جهاد أ

 امام باشیم . 

 را که منتظر امام بودن در یک کلمه یعنی اینکه انسان کاری اما سؤال اینجاست که منتظر بودن یعنی چه ؟

 مام را یاری کند . امام در عصر ظهور می خواهند انجام دهند امروز او در عصر غیبت انجام دهد یعنی ا

. انتظار جهاد است . . انتظار عمل است . انتظار یک حالت فکری یا خیالی نیست 

خدمت به امام که همان انتظار حقیقی و انتظار سازنده است حقیقتاً منتظر باید قدم بردارد و به امام خدمت کند ، 

امام باشم همانطور که در  یار ن امروزاینکه منزدیک کنم ، به به اینکه من ظهور حضرت را  به چه معناست ؟

به اینکه من امروز بتوانم از حریم امام  «اللهم اجعلنی من انصاره و اعوانه و ذابین عنه »  طلب می کنیمدعای عهد 

دفاع کنم و به شبهات امام پاسخ دهم به شبهاتی که علیه امام مطرح می شود در فضای مجازی و حقیقی از آن 

 انم پاسخ مناسبی بیان کنم و در حقیقت این یاری امام خواهد بود .شبهات بتو

اگر می خواهی امامت » سوره حج بیان می کند  41قرآن کریم در آیه دفاع از امام و خدمت به امام به چیست ؟ 

 .« را یاری کنی باید این چهار عمل  را انجام دهی 

قبةُ الأمُور  الذین إن مکناهم فی الارض أقاموا الصلوة و  » (  1 نِ المُنکر و لله ع  وا ع  روا بالمعروف و ن ه  اة و أم  وُا الزک   «ءات 
یکی از این چهار عمل اقامه نماز است یعنی نماز خودم نماز خوبی شود ، نماز را زیبا بخوانم ، نمازم را اول 

ام دهم ، نمازم زیبا شود سجود طولانی انج ووقت بخوانم ، در مسجد و به جماعت بخوانم ، نمازم را با رکوع 

مام» ...در حدیثی فرمودند :  عش طولانی شود رکواقامه نماز به این است که سجود و « رکوعها و سجودها  به ات 

ران را به نماز دعوت دیگمستحبات نماز انجام شود ، آدابش رعایت شود وقت نماز رعایت شود ،  ، مواقیت و

 کنم ، اینها اقامه ی نماز است .

دقت داشته باشم ، به مردم خدمت واجب مالی پیوند اجتماعی برقرار کنم ، نسبت به امور ایتاء زکات کنم ، (  2

 کنم ، واجبات مالی مثل خمس و زکات حتما باید رعایت شود .
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نِ المُنکر » (  3 وا ع  روا بالمعروف و ن ه  جامعه را به معروف امر کنم ، اگر دیدم دوستم ، آشنایی ، مؤمنی یا هر  «أم 

کسی نسبت به معروفات و واجبات دینی اش کاهل است او را سفارش کنم و با زبان لَین و نرم از او بخواهم 

ینها ا به او بگویم این کار غلط است  تهمت ( –که واجباتش را انجام دهد . اگر به گناهی مبتلاست ) غیبت 

دعای فرج بسیار مهم است ، اعمال دیگر مانند  است . )ع(  همه مصادیق خدمت به امام و یاری امام زمان

صدقات و نذورات برای امام بسیار مهم است . خرج کردن برای جلسات امام زمان و اهل بیت هم از مصادیق 

سوره ی حج بیان  41آن در آیه یاری حضرت حجت است ولی همه اینها در ذیل این چهار وظیفه است که قر

 کرده است .

گرچه خودِ قرآن در آیه چهلم بیان می کند که اگر کسی این کار را انجام دهد در حقیقت خدا را یاری کرده 

 یا به تعبیری امام را یاری کرده است چون یاری امام همان یاری خداوند متعال است .

ه امام زمان خدمت کند ، این شخص می تواند در دوره ی ظهور اگر کسی بتواند امام زمان را یاری و امروز ب

و حضور پیدا کند . یعنی اگر ظهور امام زمان )عج( در زمان حیات او اتفاق بیفتد این در رکاب امام زمان باشد 

شخص در آن زمان مورد پذیرش امام قرار خواهد گرفت ، او لایق سربازی امام خواهد بود ، لایق خدمت در 

یمه تُعز به» کریمه ی حضرت خواهد بود دولت  النفاق و  االاسلام و اهله و تُذل به االلهم انا نرغب الیک فی دولةٍ کر
این فراز از دعای افتتاح را می خوانیم و از خداوند  «سبیلک  الدعاة الی طاعتک و القادة الیاهله و تجعلنا فیها من 

 عصر ظهور حضور داشته باشیم .طلب می کنیم که در آن دولت کریمه باشیم و در 

اگر این اتفاق نیفتاد در زمان حیات کسی که امام زمان را یاری کرده است ؛ در دعای عهد اینطور می خوانیم 

الذی جعلته علی عبادک »خدایا اگر بین من و امام زمان مرگ فاصله انداخت « اللهم ان حال بینی و بینه الموت » 
ت به و بازگش رجعت   من را از قبرم خارج کن ... به این می گویند  «...  حتما مقضیا فأخرجنی من قبری

وم ن حشُ » سوره نمل  83ات متعددی به این امر اشاره کرده است . مثل آیه یآهمین دنیا که قرآن کریم در ر من و ی 
رجعت هستند اشاره روزی که ما از هر امتی گروهی را محشور خواهیم کرد این آیات که آیات  «فوج  مةٍ اُ  کلِ 

می کند که درآخر الزمان چنین اتفاقی خواهد افتاد و افرادی برمی گردند و آنجا در محضر امام قرار خواهند 

گرفت . اوج زیبایی های عالم هستی در عصر ظهور است ، عصر ظهور بهشت صغری است . آن بهشتی که 

د و خودش را در عالم دنیا نشان می دهد و می وصفش را در قرآن خواندید، در عالم دنیا تجلی پیدا می کن

 شود عصر ظهور .

لذائذ مادی و معنوی در عصر ظهور فراوان خواهد شد ، عالم از زیبایی پر می شود . یک غم ، ناراحتی ، اندوه 

اللهم ادخل علی » ، در این عالم نخواهد بود مانند همان دعایی که در ماه رمضان می خوانیم ، مریضی ، فقر 
همه فقرا بی نیاز « اللهم اغنی کل فقیر » خوشحال خواهند شد . همه مرده ها در عصر ظهور «اهل القبور السرور 

در اوج گرسنه ای در کل این عالم نخواهد بود ، همه در اوج رفاه مادی و بلکه « اشبع کل جائع » می شوند 

 رفاه معنوی خواهند بود .
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ک غم در این عالم نباشد ، ولی نخواهد بود در عصر ظهور برای کسی خدایا ی« اللهم فرج عن کل مکروب » 

 هل  ا  لو أن و » اندوهی پیدا نمی شود همه در اوج زیبایی و اوج لذت خواهند بود و چنانچه در قرآن فرمود : 
سماء والارضِ ...  واق  القری ءامنوا و ات   کاتٍ مِن  ال  ر  یهِم ب  ل  ا ع  حن  ت  ف  )مردم( : اگر اهل شهرها  ( 96سوره اعراف آیه ) «ل 

باز می شد یعنی برکات آسمانی و زمینی ایمان می آوردند و تقوا پیشه می کردند درهای آسمان و زمین برایشان 

بر مردم جاری می شد این برکات در عصر ظهور خواهد بود چنانچه در روایتی در ذیل این آیه به این قضیه 

 اشاره کرده است .

 الله و برکاته هالسلام علیکم و رحم

--------------------------------------------------------------------------- 

 کلیپ دوم ) معارف مهدویت (

 حجت الاسلام و المسلمین علی محمد باقی

به الارض قسطاً و عدلًا  یملأ الله» عه و سنی آن را نقل کرده اند فرمودند : ایی که شینبی اکرم )ص( در حدیث زیب
خداوند به واسطه ی مهدی زمین را پر از قسط و عدل می کند همانطوری که پر شده  «کما مولئت ظلماً و جورا 

البته این حدیث در متون دینی ما مفصل نقل شده است و منحصر به کتب روایی ما نیست  –بود از ظلم و جور 

بلکه سایر ادیان هم مظمون این حدیث را نقل کرده اند در کتاب مقدس هم بیان شده است ، در کتاب زرتشتیها 

آن پر از ظلم و جور  و در اوستا هم نقل شده است که بالاخره عالم به زیبایی خواهد رسید همانطور که قبل از

 اینها همه به واسطه ی امام عصر )عج( است . بوده است و بدی و زشتی 

شیعه و سنی این  ارت داده است . روایات فراوانی ازآیات متعددی از قرآن کریم به وجود امام زمان )ع( بش

ر اهل تسنن حدیث در بحث مهدویت ذکر شده است و د 2000مطلب را مطرح کرده است در تشیع حدود 

آیه از آیات قرآن  260دیث در بحث امام زمان )ع( نقل شده است . این حجم عظیم از احادیث و حدود ح 500

که در بحث مهدویت است ؛ اینها نشان می دهد که امر موعود و امر مهدویت امری مهم است ، البته این منحصر 

 105یم در آیه این امر اشاره شده است . قرآن کرم به به متون اسلامی نیست بلکه در متون و کتب سایر انبیاء ه

بنا فی الزبور مِن بعد الذکر أن  الارض یرثها عبادی  الصالحون » سوره انبیاء می فرماید :  ت  د ک  ق  مسلماً و قطعاً ما در  «و ل 

ارث می رسد یعنی به « عباد صالح » زبور داوود نوشتیم بعد از آن که در ذکر گفته بودیم که حتما زمین به 

در این آیه ی شریفه به همه کتُُب آسمانی « ذکر » . در روایتی  حکومت صالحان در آخر الزمان انجام خواهد شد

به « عباد صالح» کتب آسمانی نوشتیم که زمین به  همه ی درما  شده است یعنی مفهوم آیه می شود تفسیر 

یقت حکومت الله بر زمین تحقق پیدا خواهد کرد . این مژده ارث خواهد رسید . آخر الزمان خواهد شد و در حق

، مژده ی مهمی است ، خداوند فرمود ما در کتب انبیاء نوشتیم ، یعنی انبیاء مأمورند به تبلیغ مهدویت ، ما هم 

امروز مأموریم به تبلیغ مهدویت ما هم موظفیم از امام عصر )عج( سخن بگوییم و جامعه را آشنا کنیم ، این 

ظیفه ی همگانی است . باید بدانیم این امام زمانی که قرآن کریم فرمود و این امام زمانی که روایات مفصل و
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امروز به ما توجه  زنده است ، این امام قطعاً در همه متون و کتب آسمانی به او بشارت داده اند ، این امام قطعاً

المهدی من » بی اکرم )ص( در حدیث زیبایی فرمودند : به امور عالم رسیدگی می کند . ن دارد ، این امام قطعاً
بیةٌ و وُلدی و له معنا کرده « عدم ظهور » مهدی از فرزندان من است و برای او غیبتی خواهد بود . غیبت را به  «غ 

« غابَ الشمس» ثلاً عرب می گوید : م...اند . غیبت یعنی اینکه آن شیء وجود دارد اما آن شیء الان ظاهر نیست 

؟ یعنی خورشیدی وجود ندارد ؟ اگر می گوید خورشید غائب شد،یعنی خورشید نیست« شد خورشید غائب » 

 یعنی خورشید وجود دارد و البته مخفی است ، پشت ابر پنهان شده است یا در نیم کره ی دوم قرار گرفته

ه و سنی نقل کرده اند که برای اگر هم نبی اکرم در این حدیث که شیع« غابَ » است . اینجاست که می گویند 

یبةٌ  ولهُ » غیبتی خواهد بود ، از این  مهدی که او می فهمیم که غیبت به معنای عدم وجود نیست . این نیست  « غ 

به دنیا نیامده باشد و آخر الزمان به دنیا خواهد آمد . غیبت به معنای عدم وجود نیست ، غیبت به معنای عدم 

 چشمها مخفی است ما او را نمی بینیم . زلی امروز غائب است ، امروز اه ودنیا آمدظهور است یعنی او به 

 تو خود حجاب خودی ، حافظ از میان برخیز   جمال یار ندارد نقاب و پرده ولی 

ماست ،  اینکه الان امام در میان ما نیست از جانب خودِ« عَدمهُ مِنَّا » البته این ندیدن هم به خاطر خودِ ماست 

نبی غیبت قرار بگیرند . عالم از مهدی استفاده می کند  ما ظلم کردیم و کاری کردیم که امام در پسِ پرده ی

مثل استفاده از اکرم فرمودند : مهدی غیبت می کندولی همه مردم در زمان غیبت از او استفاده می کنند ، 

ع استفاده ی مردم از او نمی شود ، بله خورشیدی که پشت ابر است . خورشید اگر پشت ابر است ، این ابر مان

ابر بعضی از فواید خورشید را از ما محروم می کند مثلاً گرمای زیاد خورشید را محروم می کند ولی این  ...

نخواهد شد . خورشید همین الان هم اگر پشت ابر باشد  ای آمد دیگر از خورشید استفادهابر طور نیست که اگر

، عالم به دور او می چرخد ، خورشید و لو اینکه پشت ابر باشد هدایتگری خود  محور منظومه ی شمسی است

.خورشید و لو اینکه را انجام می دهد و با نوری که می تاباند فضا را روشن می کند و راه را آشکار می کند 

سرمای  باعث می شود زمین و سایر کرات و منظومه هایی که حول خورشید می چرخند ، دچارپشت ابر باشد 

باعث حرکت ، رشد و هدایت خواهد شد . امام هم در نظام  .بسیار پایین نشوند و از بین نروند و نابود نشوند

هستی همینطور است ، گرچه به ظاهر مخفی است ولی فایده اش به همه خواهد رسید و همه استفاده می کنند 

نقل کرده اند که این دشمنان به خانه ی امام . این امامی که در غیبت است می دانید که دشمنانی داشت همه 

اگر دلیل نشان می دهد که امام به دنیا آمده است . این حسن عسکری هجوم آوردند برای اینکه او را پیدا کنند 

نیا نیامده بود چه نیازی بود که دشمنان امام و دستگاه حکومت ظالمی که در آن زمان بود به خانه دبه  نامام زما

خُب ی امام عسکری هجوم بیاورند و به دنبال امام زمان بگردند ؟ مگر نمی گویید امام به دنیا نیامده است ؟ 

ردند و دنبال او باشند و بخواهند او را از اگر امام به دنیا نیامده باشد که دیگر نیازی نبود که در خانه امام بگ

شاتی به دستگاه . این جستجوی از امام زمان )ع( نشان می داد که امام به دنیا آمده است . گزاربین ببرند 

بعضی از گروهها از شهرهای مختلف به منزل امام عسکری مهدی )ع( رؤیت شده است  حکومت رسیده بود که
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یا اینکه امام زمان )ع( بر جنازه ی پدر نماز خواندند .  ن را به آنها نشان می دادام زماو حضرت ، ام می آمدند

وقتی جعفر کذاب ایستاد در مقابل جنازه ی امام حسن عسکری )ع( برای اینکه نماز بخواند این کودک آمد و 

جنازه ی مطهر نماز ساله بر آن  5گفت : برو کنار من از تو شایسته تر هستم و او رفت و همه دیدند این کودک 

خواند الان و امروز هم بعضی از بزرگان و اولیاء خدا محضر امام زمان مشرف شدند و او را دیده اند . با او 

ارتباط برقرار کرده اند ، گرچه کسی ادعای مشاهده نمی کند ، ولی بعضی از اولیاء خدا مثل مرحوم علامه بحر 

ی که در روایات و تاریخ بیان شده است . شیخ صدوق و امثال اینها العلوم ، سید بن طاووس ، مثل افراد دیگر

بزرگانی بودند که محضر حضرت مشرف شدند و شواهد در این قضیه فراوان است . بنابراین این امام که در 

پسِ پرده ی غیبت است ، این امام که امروز حاضر و ناظر بر ماست ، این امام که امروز امور عالم را خداوند 

 ه عنوان خلیفه ی خودش به او سپرده است ، این امام باید تبلیغ شود و دلهای ما و مردم به او انس پیدا کند . ب

لام علیک یا حجة الله و الس  » سلام بر تو ای جانشین خدا بر روی زمین .  «لام علیک یا خلیفة الله فی ارضه الس  » 
که راهنمای اراده ی خداوند هستی ، اراده ی خدا از فعل و  ، ای کسیسلام بر تو ای حجت خدا  «دلیل ارادته 

 عمل تو فهمیده می شود .

ل و جان ایمان بیاوریم ان شاء الله بتوانیم با این امام ارتباطمان قوی شود و بتوانیم به این امام با د

 و دستورات او اطاعت کنیم .ان شاء الله و از اوامر

 تهالله و برکا والسلام علیکم و رحمه
--------------------------------------------------------------------------- 

 کلیپ سوم ) شبهات مهدویت (

 استاد احسان عبادی

 در بحث حکومت امام عصر و دنیای بعد از ظهور یکی از مطالبی که می توان گفت این است : 

 امام زمان با مخالفین یا افرادی که سطح دینی پایین تری دارند چگونه خواهد بود ؟ آیا نحوی برخورد

ما طبق قاعده جلو می رویم . یکی از قواعد در برخورد قهری است ؟ یا برخورد مهری و محبت آمیز است ؟ 

حکم شرعی  ت از یکیا آگاهی آن فرد است . شما ممکن اس) اتمام حجت ( مجازات کردن یا برخورد کردن 

آگاهی نداشته باشید و راهی هم برای آگاهی پیدا کردن نداشته باشید و سهل انگاری هم در کار نباشد ... 

شد چون آن  داینجاست که شما حتی اگر هم در اثر ندانستن این حکم کار اشتباهی انجام دهید مؤاخذه نخواهی

وام و گروههایی در زمان قدیم صدای پیغمبر اکرم . یا فرض کنید اقاست  را نمی دانستید و از جهل شما بوده

)ص( به گوششان نرسیده باشد و یا اصلا صدای هیچ پیغمبری به گوششان نرسیده است ، خداوند متعال قطعاً 

تا نسبت به کسانی که صدای پیغمبر به گوششان رسید و عمل نکردند . به  دبا اینها طور دیگری رفتار می کن

به صراحت می فرماید : ما نبی و رسول می فرستیم تا دیگر حجتی بر شما نباشد یعنی همین خاطر آیه قرآن 

 اتمام حجت کردیم بر شما .
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اگر صدای پیغمبر به گوشتَ رسید ، حق و باطل را فهمیدی و عمل نکردی دیگر بهانه ای نداری چون اتمام 

 ... می دانستی و عمل نکردی .حجت شده است 

هم در برخورد با مجرمین و متخلفین و گناهکاران همین قاعده صدق می کند . قطعاً  در بحث ظهور امام زمان

امام زمان تا اتمام حجت نکرده باشد ، تا حق و باطل را روشن نکرده باشد ، با کسی برخورد قهری نخواهد 

 کرد ؛ در این مطلب هیچ شک و شبه ای نداشته باشید .

شمنی و کینه ای با امام زمان داشته باشند ولی کینه ی آنها به خاطر عده ای از افراد هستند که ممکن است د

زمان جهل است نه آگاهی ، آنقدر تبلیغات غلط ، فیلمهای هالیوود و سرویس های رسانه ای غرب علیه امام 

که امام زمان در ذهن او دجال و ضد مسیح شکل  اندو رسانه عمل آورده مطلب نوشته و کتاب چاپ کرده 

است .وقتی امام زمان تشریف بیاورند از همان ابتدا این گونه اشخاص را از بین نخواهند برد ، اول اتمام گرفته 

 می کردند . جنگها تمام حجت می کند همان کاری که پیغمبر و امیر المؤمنین قبل از

جمل تا برای  وقتی ابتدا یک نوجوانی را فرستاد به اردوی اهل کی جنگ جمل را شروع کرد ؟ المؤمنینامیر 

آنها حق و باطل را مشخص کند . آن جوان رفت و نامه ای را که از حضرت داشت برای آنها خواند ، اهل 

جمل این جوان را کشتند سپس آقا فرمود : الان دیگر حجت تمام شده است و الان زمان جنگ است یعنی تا 

 لحظات آخر قصد هدایت داشتند .

جنگ  دوازده هزار نفر اهل خوارج بودند ، حضرت علی اولِکه جنگ خوارج یا همان جنگ معروف ) نهروان ( 

نفر یعنی دو  12000ماندند از  از خوارج نفر 4000نفر برگشتند و فقط  8000صحبت کرد ، روشنگری کرد ، 

سوم برگشتند ، یعنی حضرت علی اول اتمام حجت می کند ، چون خیلی ها در سپاه باطل هستند اما واقعا باطل 

در حقیقت باطل نیستند لذا حضرت با آنها با مهربانی  نیستند ، رسانه و جوَ روانی آنها را اینطور کرده است و إلاّ

جت می کند . اگر اتمام حجت کرد و برگشتند خبُ الحمدلله ولی اگر برنگشتند و برخورد می کند و اتمام ح

همچنان دشمن ماندند تکلیفشان روشن است . کسی که با وجود حق می خواهد همچنان در باطل باشد و 

که است دشمنی کند و همچنان علیه امام زمان کار کند چه کار می توان برای او کرد ؟ مانند عضوی در بدن 

با جراحی هم درست درمان می شود ، قابل درمان نباشد جراحی می شود اما اگر تا جایی که قابل درمان باشد 

از بدن در می آورند و اگر دست یا پا باشد آن را قطع می کنند چون اگر قطع نکنند تمام بدن نشد آن عضو را 

از فساد می رسد که دیگر وجودش کلاً  گونه است وقتی به درجه این بیند ، یک فرد در جامعه همی آسیب می

گونه است .این طور  امام زمان هم همین اعدام   فاسد است و جامعه را به فساد می کشاند می گویند : 

نه! اینطوری که کسی ند و یهودی و مسیحی را بکشند.نیست که در همان اول کار سریع سلاح به دست بگیر

و بقیه ی هاست که می گویند منجی فقط برای ما بنی اسرائیل خواهد آمد نمی ماند این همان تفکر افراطی یهود

نداریم ما می گوییم منجی شوند یا زیر نظر ما وتبعه ی ما هستند . ما این نگاه را ی مردم جهان یا باید کشته 

    ین است حمه للعالمهمانطور که پیامبر خدا رحمه للعالمین است لقب امام زمان هم ر، تمام مردم است  برای
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) عالمین ( یعنی تمام این عالم است ... اتمام حجت می کند ، حق و باطل را مشخص می کند آنجا اگر کسی 

« آخر الدواء الکیَ » یگرنفهمید و زیر بار نرفت و همچنان قصد اذیت کردن و دشمنی با امام زمان را داشت د

ست چون دیگر چاره ای نیست . بسیاری از شمشیر ازخم کاری و ضربه ی ، یعنی آخرین مرحله دوا و درمان 

افراد هم غرق در گناه هستند قطعاً وقتی امام زمان بیایند و یک جامعه ی توحیدی ایجاد کند و دستورات مبین 

اسلام را باز و تشریح کند و مطالب خوب دینی و نکات مهم دینی که تا به حال ممکن است مغفول شده باشند 

ی تشریف بیاورند و با آن علم الهی و کاملی که دارند و آن قرآن ناطقی که هست این مطالب را باز کند و وقت

را برای مردم باز کنند قطعاً بسیاری از گناهکاران حق و حقیقت را می بینند و توبه می کنند و بر می گردند مثل 

لام روی آوردند یا با چند سؤال ساده امیر المؤمنین و پیغمبر که خیلی ها با دیدن وجود پیغمبر به مسیر اسزمان 

نسبت به پیغمبر به سمت اسلام آمدند . این نکات برای بعد از ظهور امام زمان هم هست و متأسفانه یکی از 

کارهایی که دشمن انجام می دهد نشان دادن تصویری زشت و خشن از امام زمان )عج( است . خیلی از کسانی 

د و یا گناهکارند ، اینها مخالف اسلام نیستند ، دشمن امام ند که یا بی حجابنجامعه ی ما هست که همین الان در

نیستند . به تعبیر مقام معظم رهبری همین افراد در مراسمات مذهبی شرکت می کنند . پس معلوم است هم زمان 

را هم دوست دلشان متعلق به اسلام و این نظام است ، در راهپیمایی ها هم شرکت می کنند و اسلام و نظام 

دارند ؛ ولی اطلاعات دینی شان پایین است و ممکن است حرفهای من و تو هم خیلی آنها را قانع نکند اما 

وقتی وجود نازنین امام زمان )عج( تشریف بیاورند با آن زبان قاطع و بیان شیوا و نازنین و برهان قاطعی که 

و ایمان خودشان را تکمیل شوند و در این مسیر می آیند دارند ، قطعاً این عزیزان هم مسیر درست را متوجه می 

ی د می دهند این پاسخی بود به شبه و به مسیر اسلام برمی گردندو در مسیر اسلام خودشان را رش می کنند

 وده است .همیشگی که مطرح ب

رهای توبه بسته روایتی هم وجود دارد که می گوید : ایمانتان را قبل از ظهور کامل کنید چون بعد از ظهور د

می شود . این روایت بسته شدن درهای توبه مربوط به مرحله ی بعد از اتمام حجت است . و إلاّ تا قبل از اتمام 

حجتِ امام زمان و حق و باطل را روشن کردن همچنان درهای توبه باز است و اصلاً امام زمان می آیند که ما 

دیگر توبه تعطیل باشد ، خوبها در یک طرف باشند و گناهکاران را رشد دهند . اینطور نیست به محض ظهورشان 

را به صف کنند و گردن بزنند ...نه! ... این طور نیست . قطعاً امام زمان می آیند تا جامعه و مردم را رشد دهند 

تا مردم به سوی توبه ی حقیقی و به سمت رشد حقیقی سیر کنند ، وقتی می گویند توبه بعد از ظهور قبول 

. اگر طوری باشد که اتمام حجت ها صورت گرفته و دشمنان نیست برای زمان بعد از اتمام حجت است 

همچنان دشمنی خود را داشته باشند و یکباره خود را در بن بست ببینند و توبه کنند ... نه .. این توبه قبول 

از است و آنجا کاملاً توبه قبول نیست . اما بعد از ظهور هنگامی که هنوز اتمام حجت صورت نگرفته ، راه ب

 است و حضرت قطعاً توبه ها را می پذیرند .

 و السلام علیکم و رحمة الله و برکاتهالتماس دعا 
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 مدعیان دروغین مهدویت (و کلیپ چهارم ) فِرقَ 

 استا احسان عبادی

یکی از مهمترین مباحث در بحث مهدویت ، مدعیان دروغین و فِرَق انحرافی است . برای هر چیز نابی دشمن 

در صدد ایجاد یک بدل است تا مردم سراغ اصلی نروند و منحرف شوند . مهدویت هم که یکی از ناب ترین 

ست تا مردم از اصل دور معارف دینی است ، دشمن در صدد ایجاد یک بدل و یک چیز ساختگی و انحرافی ا

شوند . مخصوصاً مهدویت که بحث دینی است و از آنجایی که در آن به مباحث مقاومت ، صبر ، انتظار ، 

قطعاً چیزیست که به ضرر دشمن است . و دشمن تا جایی دشمن ستیزی و استکبار ستیزی پرداخته شده است 

کاملاً ضعیف شده شبیه شیر بی یال و دم و  که ممکن است سعی می کند یک مهدویت بدلی یا یک مهدویت

دندان درست کند تا مردم سمت این مهدویت بدلی بیایند و مهدویت اصلی را فراموش کنند . تا مهدویت بدل 

خطری برای دشمن نداشته باشد . بحث مهدویت و موعود باوری هم در همین موضوع سیر می کند و جالب 

وط به الان و یا بعد از غیبت آقا امام زمان نیست . بحث مدعیان دروغین است بدانید بحث مدعیان دروغین مرب

و فرق انحرافی حتی قبل از تولد آقا امام عصر )عج( شکل گرفته بود . چون اندیشه ی مهدویت توسط پیغمبر 

ق مدفون در  381جناب شیخ صدوق متوفی ) کمال الدین و اتمام النعمه ( کتاب ه بود . اگر دخدا گفته ش

شهر ری را مطالعه کنید متوجه می شوید که ایشان احادیث معصومین نسبت به امام زمان  قبرستان ابن بابوی

)عج( را دسته بندی کرده اند . از پیغمبر خدا راجع به غیبت امام زمان روایت آورده است که : زمانی می آید 

ولایت ما ثابت قدم باشند ، خوشا به  که امام مردم غائب می شود ، خوش به حال کسانی که در آن زمان بر

 مختلفی که پیغمبر فرموده اند. و... تعابیرحال مردمی که حجت خدا را بدون آنکه ببینند به او ایمان می آوردند 

فرقه ی کیسانیه در دوران امام حسین هم  –اولین فِرَق انحرافی بعد از شهادت آقا امیر المؤمنین شکل می گیرد 

گفتند محمد بن حنفیه همان مهدی موعود است و در کوه أبی رضوی و ذی طوی حضور  وجود داشت که می

دارد و زمانی از آنجا ظهور خواهد کرد . در زمان امام صادق )ع( هم فرقه ای می بینیم؛ کسی مثل حسن بن 

اعتماد کرده عبدالله محض معروف به نفس زکیه که از خاندان امام حسن مجتبی و سادات بودند و مردم به آنها 

 بودند که طرف امام حسن است، ولی آنها ادعاهایی می کردند .

بود به « واقفیه » به دوران بعد از امام کاظم )ع( می رسیم که یکی از خطرناکترین فِرَق انحرافی به نام فرقه ی 

ادعا می کنند که طوری که بعد از شهادت امام کاظم )ع( نائبان و وکلای ایشان مثل علی بن ابی حمزه بطائنی 

شدند .شیخ صدوق ) هفت امامیه ( موعود است و قطعاً ایشان ظهور خواهد کرد که فرقه ی امام امام کاظم همان 

ی دهند. بعد از خودشان جوابهایی را به صورت استدلالی به شیعیان هفت امامی م «الغیبه » در مقدمه ی کتاب 

یعه یازده امام دارد و امام حسن عسکری همان موعود شهادت امام حسن عسکری )ع( هم عده ای گفتند ش

 است و زمانی خواهد آمد .
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بعد از امام زمان هم مدعیانی بودند در زمان نائب اول از آنجایی که ایشان جلالت و ابهت بالایی داشتند و فرد 

زمان پسرش محمد  سرشناسی بودند خبری از مدعیان دروغی در کتابها نیامده است اما بعد از مرگ ایشان و در

مثل شلَمَقانی ، علی بن هلال کرخی که اینها ادعای  بن عثمان و نائب سوم و چهارم ، مدعیان دروغینی بودند

نیابت و ارتباط با امام زمان را کردند و بعد از آن مکرراً و تا به الان مدعیان دروغینی وجود دارد که به چند 

 دسته تقسیم می شوند :

 : ادعا می کنند خودِ امام زمان هستند .دسته ی اول 

 : ور می تکسانی هستند که می گویند با حضرت در ارتباط هستیم ، حضرت را می بینیم و دسدسته ی دوم

 ر از او سؤالی دارید برای ما بفرستید ما آن را به حضرت می دهیم .گیریم ، با ایشان مشورت می کنیم و اگ

 : ا می کنند فرزند یا همسر امام زمان هستند و از این طریق برای خود کسانی هستند که ادعدسته سوم

 کاسبی راه انداختند و به انحراف مردم می پردازند .

ما در زمان غیبت کبری چیزی به نام نیابت خاص نداریم یعنی کسی نمی تواند ادعا کند که من از طرف حضرت 

 ه و دستور می گیرم .نائب هستم و با حضرت در ارتباط هستم و از حضرت نام

یعنی اینطور نیست که حضرت کسی را انتخاب « عام » ما ادعا داریم ولایت فقیه نائب امام زمان است ولی نائب 

کرده باشند . نائب خاص را خودِ حضرت به اسم انتخاب می کند اما در زمان غیبت کبری امام زمان اسم کسی 

 چنین شرایطی را داشته باشد انتخاب کنید . را نیاورده اند و فقط فرموده اند فقیهی که

از  هامام خمینی و مقام معظم رهبری ادعا نمی کردند که ما هر شب و روز با امام زمان در ارتباط هستیم و نام

 امام زمان داریم و هر کس این ادعا را کند دروغگوست .

ان را بپرسید و بعد دستش را کنار التخانمی بود که ادعا می کرد شما سؤدر یکی از شهرهای استان مازندران 

گوشَش می گذاشت و می گفت : من الان از امام زمان می شنوم و جواب شما را می دهم . افرادی هم بودندکه 

دیدار داریم و جواب را برایتان می آوریم . اینها قطعاً می گفتند نامه هایتان را بیاورید ما امشب با امام زمان 

حتی اگر چند  که حتی اگر ارتباطی هم داشته باشند ) ارتباط همیشگی هم کسی ندارد (شیاد هستند . کسانی 

ملاقاتی رخ داده باشد با اذن حضرت بوده است وگرنه اختیار دیدار در دست ما نیست که هر موقع خواستیم  بار

قاضی هم برسد باز هم با امام زمان دیدار کنیم حتی اگر مقام معنوی ما به درجه ی آیت الله بهجت و سید علی 

 برای ملاقات اذن امام زمان نیاز است این طور نیست هر وقت خودمان خواستیم امام زمان را ببینیم .

 مهر کردند و دهانش دوختند   هر که را اسرار حق آموختند 

امام زمان (  کسانی هم که ببینند حرفی نمی زنند ، دکان باز نمی کنند.کسانی که از این طریق ) ادعای دیدار با

د اینها دکان باز و شیاد هستند . یکی از مهمترین ویژگی  های مدعیان دکان باز می کنند و مردم را جمع می کنن

خواب را دیدم در حالی که خواب حجت شرعی  خواب و رویاست و می گویند من فلاندروغین توسل به 

ست . مثلاً امام زمان )عج( امشب به خواب نیست ، رویای صادقه هم داریم ولی رویا به خودی خود حجت نی
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شما بیاید و فرض می کنیم که خودِ ایشان باشد و بگوید از امشب تا آخر عمر هر شب این سوره از قرآن را 

 بخوان ؛ شما می توانی بخوانی می توانی نخوانی اختیار با توست و عمل کردن به خواب واجب نیست .

هستند و نمی گذارند به سمت علما بروید مثلاً یکی از مدعیان دروغین  مدعیان دروغین شدیداً عالمِ گریز

است ) مدعی دروغی یمانی ( که شدیداً عالم گریز هستند و مراجع را تکفیر می کنند « احمد حسن » امروزی 

 طبیعی است کهو به فلان عالم در فلان کشور همسایه می گویند ) دجال ( چرا ؟ چون جلویشان می ایستند و 

گویند چون ، علیه علما بد می اینها عالم گریز باشند و طبیعی یست که نمی گذارند مردم به علما رجوع کنند 

 است که آنها علیه علما جبهه گیری کنند و علیه علما حرف بزنند. آنها را رسوا می کنند و طبیعیعلما 

بدهند از قرآن و روایات سوء استفاده می  بعضی از این فرقه ها هم برای اینکه رنگ و لعاب دینی به کارهایشان

ن اینها روایات را تقطیع کنند .در اینجا اگر دچار شک و تردید شدید به علما و اسایتد اهل فن رجوع کنید چو

می آورند و فقط متخصص حدیث است که باید روایت را بررسی کند . یا جعلی و نصف می کنند و روایت 

ده می کنند یا از طریق اقوام ، دوستان و همسایگان شما چیزی از گذشته ی شما اینکه از آیات قرآن سوء استفا

 پیدا می کنند و به شما می گویند و شما فکر می کنید که علم غیب دارند و با امام زمان در ارتباط هستند .

، می گیرند از دوستان شما  که نه ... همه اینها شیادی است ، با یک سری کارهای سحر و جادو یا اطلاعاتی

 فکر می کنید که با امام زمان در ارتباط هستند .

کسی که با امام زمان ارتباط داشته باشد اصلاً به دنبال این بازیها نیست . شما تا به حال ندیدید که بعضی از 

 بزرگان که محضر حضرت رسیده اند برای خود دکان باز کنند و چنین حرفهایی بزنند .

 ویژگی هایی بود از مدعیان دروغین که برای شما عزیزان ارائه دادیم اینها

 التماس دعا یاعلی

--------------------------------------------------------------------------- 

 کلیپ پنجم ) سواد رسانه (

 حجت الاسلام و المسلمین موسوی کاشانی

 باشیم :دردنیای امروز باید چند سواد داشته 

 ( سواد ارتباط ) عاطفی ( 1

 ( سواد مالی ) اقتصادی ( 2

 ) فناوری اطلاعات ( IT( سواد  3

 ( سواد رسانه 4

پرسش پاسخ دهیم . سواد رسانه مانند رژیم غذایی است . ما در رژیم غذایی این  3در سواد رسانه باید به 

در  ی زمانی بخورم ؟ و چه مقدار بخورم ؟چه چیزی بخورم ؟ در چه محدوده سؤالات را مطرح می کنیم : 

 اینها سه سوال اصلی هست.چه زمانی ببینم ؟ چه مقدار باید ببینم ؟  من چه باید ببینم ؟رسانه همینگونه است : 
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فرض کنید من از سرکار به منزل  متأسفانه در کشورمان نگاهمان به رسانه یک نگاه تفریحی است . یعنی چه ؟ 

می آیم و خسته هستم و می خواهم استراحت و تفریحی داشته باشم ، در این حال جلوی تلویزیون یا ماهواره 

به که می نشینم و کنترل تلویزیون را می گیرم و شبکه ها را عوض کرده ، نگاه می کنم و در نهایت شبکه ای 

 نظرم خوب است را نگاه می کنم .

( و برایم  ندارمگر نگاه من به رسانه یک نگاه تفریحی بود دیگر مانعی میان من و او نیست ) جلویش گارد ا

این نکته ی مهمی است که آیا من اجازه دهم هر چه او ) رسانه ( خواست به  مهم نیست چه می گوید ؟ 

گوید برای من مفید است یا نه.  که چیزی که رسانه میمن بگوید ؟ یا نه من باید انتخاب کنم و تشخیص دهم 

 این اولین آفت است . پس باید یاد بگیریم که نگاهمان به رسانه ، نگاه تفریحی نباشد .

 پیش است چند سال برای طبق آماری که خواهم عرض کنم که بزرگی داستان رسانه را بدانید : می  اینکته

شبکه بیش  3000توانیم از آنها دریافت کنیم و از این شبکه را می  3000ماهواره در فضا داریم که بیش از  31

شبکه فارسی زبان هستند و این شبکه های فارسی زبان برای ما فارسی زبانان تعبیه شده است . این همه  143از 

شبکه ماهواره ای با آن هزینه ی هنگفت و می دانید که راه اندازی شبکه ی ماهواره ای فوق العاده هزینه بردار 

کاف شبکه موضوعاتی دارند که به ش 23شبکه فقط فیلم و سریال هستند .  21شبکه  140-150از این  است.

شبکه هم شبکه های مستهجن و غیر اخلاقی هستند  22ملی و قومیتی و اختلاف میان مذاهب کمک می کنند . 

 و بقیه هم شبکه های جغرافی ، مستند حیوانات و ... هستند .

حتی کشورهای پیشرفته و کشورهایی که از نظر ه ای که دارد در اکثر کشورهای دنیا ماهواره با این هزین

اقتصادی قوی هستند اگر بخواهند ماهواره ببینند حتما باید هزینه کنند و اشتراک بگیرند ولی درکشور ما همه 

ه می گیرند ولی شده ؟! آنها برای مردم خود هزین چهسی زبان رایگان عرضه می شوند . ی این شبکه های فار

 برای ما رایگان است ؟! ما که در شرایط شدید تحریم هستیم ، این شبکه ها برای ما رایگان است ؟!

وقتی از آنها می خواهیم برای بیماران و کودکان مبتلا به بیماری پروانه ای دارو ، باند و ... بفرستند می گویند: 

 ان در اختیار ما قرار می دهند .نه ... شما تحریم هستید ؛ اما شبکه ها را رایگ

 اهداف آنها چیست ؟ 

 ه فرهنگی لاحوقتی می گوییم استاست ه ی فرهنگی لاحاست شبکه ها ،چند هدف کلی دارند : اولین هدف این

ه ی فرهنگی چند اتفاق می افتد و یک سری ارزشها را برای شما جابه جا می لاحدر استمنظورمان چیست ؟ 

کنند ... یعنی چه ؟ مثال ساده ای که می توانم بزنم این است : کسانی که هم سن و سال من ) گوینده ( یا 

می گفتند که فحش است ما بد می دانستیم و در قدیم ، بزرگتر هستند می دانند که این نشانه        )لایک ( را 

لایک  –قبوله  – okو آن را نگویید . اما الان با گذشت چندین سال معنایش کاملاً عوض شده است و آن را به 

می پسندم معنا می کنند . چه شد ؟ به یکباره معنای بد به معنای خوبی تبدیل شد ؟ در  استحاله فرهنگی را تو  –

فیلمها و سریالها می بینید : کسی خسته است ، از دنیا ، از سختیهای  دقیقاً همین اتفاق می افتد . مثلاً شما در
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سبک زندگی و ... و یک سیگار هم گوشه ی لبش هست ، مشروبات الکلی استفاده می کند و با این کار زندگی 

 شما را عوض می کنند یعنی نوع منش شما در زندگی را عوض می کنند .

اوقات به شما القا می کنند که می توانید روابط تا متعارف داشته باشید یعنی تا الان فکر می کردید  گاهی

من متأهل هستم ، همسر دارم و حواسم باید به همسرم باشد ولی آنها می گویند : نه لزومی ندارد .. تو می توانی 

 تابعاتی وجود ندارد .دیگر ود و با دیگران هم ارتباط داشته باشی و قبح ها برای شما شکسته می ش

در یک مرکز مشاوره ی اسلامی با یکی از دوستان صحبت می کردم ، ایشان می گوید : متوجه شدیم مدتی 

است یک هجمه ای از مشاوره هاست که خانم ها و آقایان و بیشتر خانمها مراجعه می کنند و می گویند : من 

؟ می گوید : نمی دانم من احساس می کنم دیر به خانه می آید به شوهرم شک کردم وقتی می گوییم چه شده 

و احتمالاً به من خیانت می کند و به این شکل روابطشان با هم به مشکل می خورد . وقتی این مسأله را بررسی 

که سریالهای خاصی کردیم متوجه شدیم اینها از شبکه های ماهواره ای مثل فارسی وان  و بعضی از شبکه هایی 

نشان می دهد و عمدتاً سریالهای ترکی است که در آنها بحث خیانت همسر به همسر را نشان می دهد ، از  را

همسرش به او  و باعث شده فکر کنداین نوع فیلمها زیاد نگاه می کردند و در ضمیر ناخودآگاهشان نفوذ کرده 

از کار به منزل می آمده و برای شما خیانت می کند در حالی که همسر تو دیروز و پری روز و پارسال هم دیر 

 .ای زحمت می کشد ولی الان حس بدی پیدا کرده

 که همه ی انسانها به دنبال آن  ) آرمان شهر ( و مدینه فاضله ایگاهی اوقات به ما القا می کنند که آن

 هستند برای اینکه زندگی بهتری داشته باشند فقط در غرب است با این سبک و شیوه ای که می گوییم . 

 است . اگر اختلاف ملی بین اقوام یکی دیگر از کارهایی که شبکه های ماهواره ای انجام می دهند ایجاد

ا باید برای خودتان یک کشور مستقل داشته باشید یا کسانی که مثلاً ترک و آذری زبان هستید می گویند شم

هر زندگی می کنید و عرب زبان هستید شما نباید با فارسها قاطی شوید شما باید برای خودتان شطرف اهواز و بو

کشوری جدا داشته باشید . بلوچ ها و سیستان و بلوچستانی ها شما هم باید برای خودتان یک کشور جداگانه 

 ختلاف ایجاد می کنند .... اینگونه میان اقوام مختلف ، اته باشید و داش

 اگر دقت کنید می بینید که غربی ها و کشورهای میان مذاهب مختلف ، اختلاف می اندازند گاهی اوقات .

غربی  با شیعیان خیلی مشکل دارند ولی شما در شبکه های ماهواره ای که در بحث شیعه به طور تخصصی 

در لندن و آمریکا دفتر دارند و آزادانه فعالیت می کنند ، برخلاف چیزی که ما تصور  می بینیدکه کنند کار می

–یعنی تقابل بین مذاهب  -شبکه های وهابی هم همینطور هستند  می کنیم که قاعدتاً اینها نباید فعالیت کنند .

چون می دانند اگر مسلمانان حداقل در عرصه ی اجتماعی ) با عرصه ی اعتقادی فعلاً کاری نداریم ( با هم 

و همبستگی داشته باشند باعث می شود که به ضرر خودشان تمام شود و لذا کاری می کنند که جمع شوند 

 اینها با هم اختلاف داشته باشند .
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 ایجاد می کنند یعنی این  رزخی را میان دین گرایی و ملی گراییاوقات بنکته ی بعدی این است که گاهی

اشی یا مسلمان ... نمی شود ایرانی بودنت را فراموش کنی چون اسلام القا می کنند که یا باید ایرانی بگونه 

ک ایرانی باشم و افتخار کنم که ایرانی هستم در عین حال ورتیکه اینطور نیست من می توانم یهست . در ص

 مان باشم و افتخار کنم که مسلمان هستم .مسل

 می کنند. به طوری که شما یک جریانها و عرفانهای نو ظهور تبلیغ گاهی اوقات شاهد آن هستید که برای

حس زیبای عارفانه ای در وجودت هست و دنبال یک آرامش معنوی هستی .آنها می گویند : چه کسی گفته که 

و می گویند ما نسخه ای به تو می دهیم که می توانی با آن به آرامش برسی ؟ اسلام حتما باید مذهب شیعه باشد

 «عرفانهای نو ظهور » و حس معنوی پیدا کنی ... چی ؟ 

 یعنی چه ؟ رابطه ی میان همسر با  .استتضعیف بنیاد خانواده یکی دیگر از کارهایی که انجام می دهند

ا همسر را خراب می کنند مثل مثالی که قبلاً ذکر شد . گاهی اوقات رابطه ی میان فرزندان و پدر و مادر ر

هستید که خیلی از پدر و مادرها می گویند بچه ها ، دیگر مثل قدیم ) منظورش خراب می کنند . شما شاهد این 

وقتی می گوییم که بچه ها در خانه شبکه های  احترام ما را نگه نمی دارند . از قدیم یکی دو سال پیش است (

ماهواره ای می بینند ؟ می گویند : بله ... خب همین موضوع به آنها القا شده است که پدر و مادر هم مانند تو 

اس برنامه می انسان هستند و هیچ تقدسی ندارند . در یکی از شبکه های ماهواره ای فارسی به صراحت کارشن

گفت: چه کسی گفته است مادر مقدس است ؟ اصلاً همچین چیزی وجود ندارد ، او یک انسان است من هم 

پدر یک انسان هستم ، خبُ مرا به دنیا آورده است ، می خواست این کار را نکند ... یعنی کاملاً مفهوم مقدس 

 و مادر را زیر پا له می کنند .

احساس نیاز کاذب بر مبنای مصرف انجام می دهند این است که یر سبک زندگی کار دیگری که در بحث تغی

در درون شما ایجاد می کنند . ما را مصرف گرا می کنند تا اقتصاد لیبرالی و سرمایه داری خودشان گرایی 

صرف بچرخد . برای چه ما را مصرف گرا می کنند ؟ برای اینکه قضیه اقتصادی برایشان حل شود .ولی مبنای م

گرایشان دروغ است . شما در تبلیغات دروغ را زیاد می بینید و متأسفانه حتی در صدا وسیمای خودمان هم 

مبنای تبلیغات ، دروغ است . اگر یادتان باشد چند سال پیش یک کِرِمی را تبلیغ می کردند ، خیلی هم تبلیغ می 

 کردند بعد معلوم شد دروغ بوده. 

که تبلیغاتش چنین بود : پودر ماشین لباسشویی فلان با  دید که پودر لباسشویی بودر دوران کودکی یادم می آ

بین می برد ، آن را می خریدیم به امید اینکه لکه ها را از بین ببرد . سال بعد می گفت از قدرت تمام لکه ها را 

ال در ذهن ما این سؤال ایجاد آنزیم ، قوی ترین لکه ها را از بین می برد ..) ح 3باسشویی فلان با پودر ماشین ل

آنزیم ،  5ضافه کردند و همینطور می شود ( این پودر مگر پارسال لکه ها را پاک نمی کرد ؟ پس چرا آنزیم ا

دروغ بوده است و مگر در لباسهای ما  ی قبلیآنزیم و وقتی اینطور تبلیغ می شود یعنی تبلیغ ها 13آنزیم ،  8
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ایتاً یقه و آستین ما چرک می شود و باید لکه های آنجا را از بین ببرد . این چقدر لکه ی جدید وجود دارد ؟ نه

 که می گویید آنزیم اضافه کردیم و لکه ها را از بین می برد یعنی قبلی ها را دروغ گفته ای.

 مثلاً موبایل ( را از ما  می گویند شما اگر این جنس استفاده می کنند : مثلاًتکنیک رشوه گاهی اوقات از (

می شوید که یک جنس  بخرید ما یکی دیگر به شما می دهیم ) اصطلاحاً اشانتیون یا رایگان ( و شما خوشحال

رایگان به شما می دهند ؛ بله ... ظاهرش رایگان است ولی در واقع چند برابر پول آن را از ما گرفته اند بدون 

 اینکه اطلاع داشته باشیم .

000/300استفاده می کنند : مثلاً محصولی می خواهند به شما بفروشند و مثلاً تکنیک حس دیداری از  گاهی 

تومان . شما خرده اش را نمی بینید  000/299تومان برای این محصول قیمت زیادی است ولی آنها می گویند 

 را می بینید . 200فقط عدد 

القاء مفاهیم به ام شبکه های اجتماعی و بازیهای رایانه ای و ... نکته ی آخر اینکه مبنای انتقال مفاهیم در تم

 صورت غیر مستقیم است .

سالها پیش و زمانی که شبکه ی من و تو تازه راه اندازی شده بود منزل یکی از اقوام بودیم ، پسرشان گفت : 

 . برنامه مورد علاقه ام بود ت استبرنامه ی خیلی قشنگی گذاشته اند بیا تماشا کنیم رفتم دیدم مستند حیوانا

خیلی جذاب بود . ابتدا )راوی( شروع کرد به حرف زدن درباره ی حیوانات سپس درباره ی اجداد حیوانات 

 نگ ) انفجار بزرگ ، نقطه ی آغازین و شروع عالم ( را به وجود آورد و نهایتاً به نظریه داروینبعد بحث بیک بَ

مستند حیوانات نگاه می کنید ولی در حقیقت می گوید : لزومی ندارد ختم شد . ظاهرش این است که دارید 

خدا وجود داشته باشد و ما را خدا به وجود آورده باشد . ممکن است ما از تک سلولی ها به وجود آمده باشیم 

رند ، پس حواسمان باید باشد همانطور که به خودمان و فرزندان و خانوادمان اجازه نمی دهیم هر چیزی را بخو

 و باید برایمان مفید باشد و غیر مفید نباشد ، مفاهیم و علوم مختلف هم همین طور است .

 ان شاء الله که همگی ما در راه امام زمان )عج( قدم برداریم و به سفارش قرآن که می فرماید : 

زندگی ما از گامهای شیطان پیروی نکنیم . ان شاء الله شیطان در « و لا تتبعوا خطوات الشیطان » 

 ورودی نداشته باشد .

 ان شاء الله همگی شما از یاران امام زمان باشید.

 التماس دعا 

 یا علی مدد
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